
Protokoll för expertrådet 20230907 
Närvarande: Olivia, Wilma, Jana, Elise, Ulrika och Maria 

• Hur har sommaren varit 
Alla tycker att sommaren varit okej, en del har varit ute och rest, en del 
har jobbat. 

• Workshop 
Rådet bestämmer att den 21/9 passar bäst och tiden 16-18 är det bästa 
alternativet. Nästan alla kan detta datum. Maria vidarebefordrar 
informationen till kommunikatörerna. 

• 1177:se info 
Maria visar två olika texter som skrivits för att informera om hur och vad 
man kan ta hjälp av från 1177. Ungdomarna tycker att det behövs lite 
mer färg och gärna någon bild. De tyckte bilaga 1 var bättre än bilaga 2, 
men att det gärna fick vara lite rubriker så att man lättare kunde hitta 
vad man ville läsa om. 

• Hemsida 
Vi pratar om vad vi ska ha hemsidan till och till vem den ska vända sig. 
På hemsidan vill vi att det ska finnas bilder, vad vi gör, protokoll, hur 
man kommer i kontakt med expertrådet, info om rådets ”föreläsning” 
och vad rådet kan hjälpa till med, mejla frågor som man vill att rådet 
diskuterar, info om var och en så man kan lära känna deltagarna.  
Den ska vända sig till andra barn och ungdomar så de kan ställa frågor 
om man inte kan vara med i rådet själv och annan vårdpersonal. 

• Inbjudan/infobrev till personal att dela ut  
Rådet tycker detta är ett jättebra förslag. Maria och Ulrika skriver ett 
förslag som rådet sen kan ta beslut om. 

• Dagordning ut innan, kunna sätta in egna tankar frågor 
Det är bra med dagordning, det ger mer struktur till mötena. Ulrika och 
Maria skapar en teamsgrupp där dagordning och kallelser kommer at 
skickas ut för att det inte ska försvinna i mejlboxen. 

• Chef med minst en gång per termin 
Detta tycker rådet är bra, vill gärna att någon chef ska var med en gång 
per termin. 

• Expertrådet med som en punkt på dagordningen på personalens APT 
Bra förslag, så det påminns om att rådet finns och att de gärna tar emot 
frågor att diskutera och även kunna återföra info till personal. 



• Övriga frågor 
Den 26 oktober kör expertrådet sin föreläsning för mottagningens 
personal på deras APT. Rådet ska vara på plats 15.15. 
Arvodering: Ungdomarna vill helst ha det på slutet av terminen och då 
som presentkort typ CityÖrebro-kort eller Mariebergskort. 
 

• Nästa träff: Vi ses den 19:e oktober kl. 16.00 

 


